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Saksprotokoll 
 

Utvalg: Eldrerådet  
Møtedato: 07.12.2020 
Sak:  
 
Arkivsak: 20/3503 
Tittel: Uttalelse fra Eldrerådet 
 
 
Eldrerådet den 07.12.2020: 
Behandling: Ordfører Peter Talseth og rådmann Børge Toft orienterte om 
formannskapets innstilling til budsjett. Peter Talseth svarte muntlig ut punktene i 
vedtaket i sak 1/20 fra eldrerådets møte den 9. november 2020.   

  
Gunnar Breimo la frem forslag til uttalelse, som ble endret i møtet:   

  
1. Nok en gang må eldrerådet konstatere at flertallet ikke har prioritert bygging av 

nytt sykehjem før tidligst i 2024, og da under forutsetning av et driftsoverskudd 
på 10 mill. kroner. Dette er svært skuffende, siden dette må anses som 
kommunens absolutt viktigste prosjekt. Iflg. gjeldende plan, vedtatt så tidlig som 
i 2009, skulle vi ha hatt over 50 flere sykehjemsplasser enn vi har i dag. 
Forholdet er dessverre at det ikke har blitt etablert en eneste ny plass i løpet av 
de siste 10 årene, under skiftende politisk ledelse.  
  

2. I forrige møte foreslo rådet at det ble nedsatt et nytt utvalg for evaluering av 
kommunens planer innen eldreomsorgen. Når gjeldende plan ikke har fått en 
bedre oppfølging, vil rådet antyde at det kan skyldes mangelfull forankring av 
planen hos den politiske ledelsen. På denne bakgrunn vil rådet rette en 
innstendig henstilling til dagens ordfører om å påta seg ledelsen av det nye 
utvalget.  
  

3. Rådet har for øvrig merket seg at kommunalsjefene er pålagt å foreta udefinerte 
kutt på flere millioner kroner. Dette er en form for ansvarsfraskrivelse som lett 
kan ramme de svakeste gruppene og rådet vil advare mot dette. 
Kostnadsreduksjoner i den størrelsesorden det her er snakk om må underlegges 
politisk behandling.  

  
4. Rådet har også merket seg at flertallet har foreslått en rekke andre investeringer, 

også investeringer som vil kreve oppfølging de kommende årene, både hva angår 
ytterligere investeringer og drift. Det er derfor grunn til å tro at den 
handlefriheten man tar sikte på å opparbeide seg fram mot 2024 vil bli oppbrukt 
hvert år til andre prosjekter/oppgaver. Eldrerådet kan vanskelig akseptere at 
syke og eldre skal betale prisen for å unngå at kommunen havner på den såkalte 
Robeklista.  

  
Votering: Gunnar Breimo sitt endrede forslag til uttalelse enstemmig vedtatt i 
møtet.  
  
Det ble poengtert av eldrerådets leder at møtesekretær skulle sørge for at 
uttalelsen ble fremlagt kommunestyrets medlemmer og at uttalelsen også skulle 
sendes til lokalavis.   
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Vedtak:   
1. Nok en gang må eldrerådet konstatere at flertallet ikke har prioritert bygging av 

nytt sykehjem før tidligst i 2024, og da under forutsetning av et driftsoverskudd 
på 10 mill. kroner. Dette er svært skuffende, siden dette må anses som 
kommunens absolutt viktigste prosjekt. Iflg. gjeldende plan, vedtatt så tidlig som 
i 2009, skulle vi ha hatt over 50 flere sykehjemsplasser enn vi har i dag. 
Forholdet er dessverre at det ikke har blitt etablert en eneste ny plass i løpet av 
de siste 10 årene, under skiftende politisk ledelse.  
  

2. I forrige møte foreslo rådet at det ble nedsatt et nytt utvalg for evaluering av 
kommunens planer innen eldreomsorgen. Når gjeldende plan ikke har fått en 
bedre oppfølging, vil rådet antyde at det kan skyldes mangelfull forankring av 
planen hos den politiske ledelsen. På denne bakgrunn vil rådet rette en 
innstendig henstilling til dagens ordfører om å påta seg ledelsen av det nye 
utvalget.  
 

3. Rådet har for øvrig merket seg at kommunalsjefene er pålagt å foreta udefinerte 
kutt på flere millioner kroner. Dette er en form for ansvarsfraskrivelse som lett 
kan ramme de svakeste gruppene og rådet vil advare mot dette. 
Kostnadsreduksjoner i den størrelsesorden det her er snakk om må underlegges 
politisk behandling.  

  
4. Rådet har også merket seg at flertallet har foreslått en rekke andre investeringer, 

også investeringer som vil kreve oppfølging de kommende årene, både hva angår 
ytterligere investeringer og drift. Det er derfor grunn til å frykte at den 
handlefriheten man tar sikte på å opparbeide seg fram mot 2024 vil bli oppbrukt 
hvert år til andre prosjekter/oppgaver. Eldrerådet kan vanskelig akseptere at 
syke og eldre skal betale prisen for å unngå at kommunen havner på den såkalte 
Robeklista.  

 
 
 


